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Schriftelijke vraag

ln de commissievergadering van 20 september jl. heeft de VLP aan de wethouder vragen gesteld

over de financiering van de aanleg van kunstgrasvelden op sportpark de Doelen en op sportpark
Hulsdonk. De wethouder heeft deze vragen op 25 september jl. schriftelijk beantwoord en de VLP

dankt de wethouder voor de beantwoording van deze vragen.

Eén van de vragen ging over het feit waarom de meerkosten van 170.000 euro voor de aanleg van de

velden niet gerapporteerd is in de Bestuursrapportage 20L8. ln de beantwoording van de vragen
staat dat in de Bestuursrapportage een toelichting wordt gegeven op de exploitatie van de lopende
begroting bij afwijkingen groter dan 50.000 euro. De investering in de grasvelden wordt in 30 jaar
afgeschreven en dat betekent een hogere afschrijvingslast van 6.000 euro voor 2018 en dit bedrag
ligt onder de grens van 50.000 euro.

Echter, in de financiële verordening staat het volgende vermeld over tussentijds rapporteren ten
aanzien van investeringen :

Artikel 7.2.9 De tussentijdse ropportage bevat een uiteenzetting over de uitvoering van beleid en de

bijstelling van het beleid en een overzicht met de bijstelde raming von: g. de reolisatie en roming von
de uitputting van de investeringskredieten.
Artikel 7.4 De tussentijdse rapportoge bevat indien nodig voorstellen voor het wijzigen van de
geoutoriseerde budgetten en de investeringskredieten en het bijstellen van het beleid.

De VLP heeft hierover de volgende vragen:

1,. Hoe interpreteert u bovenvermelde artikelen in relatie tot uw antwoord dat in de

Bestuursrapportage een toelichting wordt gegeven op de exploitatie van de lopende begroting?
2. Gezien de diverse discussies over de mogelijke gezondheidsrisico's van het spelen op

kunstgrasvelden met rubberkorrels, is er gekozen voor een duurder alternatief (TPE infill). Hoe

interpreteert u bovenvermelde artikelen in relatie tot uw gewijzigde beleidskeuze?
3. ls de afschrijvingstermijn van 30 jaar voor kunstgrasvelden TPE infill correct en kunt u dit

onderbouwen?

Met vriendelijke groet,
Namens de fractie van de VLP

Wilbert Brouwers



Wii beantwoorden uw vragen als volgt:

L. Hoe interpreteert u bovenvermelde artikelen in relatie tot uw antwoord dat in de
Bestuursrapportage een toelichting wordt gegeven op de exploitatie van de lopende begroting?

De begrotingswijziging die bij de BERAP is opgesteld en aan de raad ter vaststelling is aangeboden

maakt integraal onderdeel uit van het voorstel en de besluitvorming m.b.t. de BERAP. ln deze

begrotingswijziging zijn onder "aanpassing kredieten" de meerkosten van de aanleg opgenomen en

dit is dus in feite het voorstel tot wijziging van de investeringskredieten.

2. Gezien de diverse discussies over de mogelijke gezondheidsrisico's van het spelen op

kunstgrasvelden met rubberkorrels, is er gekozen voor een duurder alternatief (TPE infill). Hoe

interpreteert u bovenvermelde artikelen in relatie tot uw gewijzigde beleidskeuze?

ln het raadsvoorstel over het krediet voor de kunstgrasvelden worden geen technische details m.b.t.
de aanleg gegeven omdat definitieve technische keuzes gemaakt worden bij de aanbesteding. Bij het
aanbesteden kwam o.a. de keuze voor de infill voor te liggen. Toen is vanwege de omstreden rubber
infill gekozen voor het alternatief TPE infill. Deze keuze zorgde voor een overschrijding van het
gevraagde krediet, welke nu in de berap is verwerkt.

3. ls de afschrijvingstermijn van 30 jaar voor kunstgrasvelden TPE infill correct en kunt u dít
onderbouwen?

Conform de financiële verordening wordt de aanleg van sportvelden afgeschreven in maximaal 30

jaar. De ondergrond gaat naar schatting minimaal 30 jaar mee. Binnen die levensduur wordt de

toplaag iedere 10 jaar vervangen. Daarvoor hebben wij middelen gereserveerd binnen de

voorziening onderhoud Buitensportaccommodaties.

Hoogachtend,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Toine Theunis,

Wethouder financiën


